



Toronto, 2019-11-05

Subject: Member Confirmation Letter

VIA Rail employee,

This letter is to confirm the membership of **Humanitarian Response Network members** and their valid use of the **HRN** discount code to travel in Business class, Economy class and Sleeper class. To be used in full and valid effect, this letter must also accompany an official government issued photo I.D. of said employee.

If you have questions or require further information please do not hesitate to contact Liz Brown at (416) 956-7623 or Mobile (647) 528-0173.

Sincerely,

Liz Brown
Sr. Specialist Domestic Sales

VIA Rail Canada
123 Front Street West, Toronto, ON, M5J 2M2
T : 416.956.7623

M: 647-528-0173

Toronto, 2019-11-05

Objet : Lettre de confirmation d'adhésion

À qui de droit chez VIA Rail,

Veillez accepter cette lettre comme confirmation d'adhésion au **Réseau d'Intervention Humanitaire (RIH)**. La personne en possession de cette lettre peut utiliser le code rabais de la **RIH** pour voyager en classe Économie, en classe Affaires ainsi qu'en classe Voiture-lits. Pour que cette lettre soit valide, elle doit être accompagnée par une pièce d'identité officielle émise par le gouvernement.

Si vous avez des questions, vous pouvez contacter Liz Brown (416 956-7623) @ Liz_brown@viarail.ca

Cordialement,

Liz Brown

Spécialiste Principale, Ventes

VIA Rail Canada
123 Front Street West, Toronto, ON, M5J 2M2
T : 416.956.7623

M: 647-528-0173